
1 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

ХLІІІ сесії VІІ скликання 

Станіславської сільської ради 

засідання від 24.03.2020 року 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

с. Станіслав 



2 

 

 

 

 

 

 

СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л 

ХLІІІ сесії VІІ скликання 

 

Від 24.03.2020 року                                 
Зала засідань  
Станіславської сільської ради  
13-30  год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 
                                                                                       Були присутні на засіданні  

     24.03.2020 – 15 депутатів 

                      (список додається); 
     Присутні запрошені - 5 

                                 (список додається) 
Голова сесії – сільський голова   
Желуденко Володимир 
Володимирович 

Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 24 

Волос Любов Валентинівна 

  

Присутні на засіданні сесії сільської ради крім запрошених громадяни: 

Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав; 

Луценко Ганна Іванівна, жителька села Широка Балка. 
 

Сільський голова: Шановні депутати!  
У відповідності зі ст. 46 Закону України „Про місцеве 
самоврядування в Україні”  ХLІІІ сесія сільської ради VІІ 
скликання є повноважною. Вношу пропозицію засідання  ХLІІІ 
сесії відкрити. 

Інші пропозиції будуть? Немає. 
Засідання ХLІІІ сесії VІІ скликання Станіславської сільської ради оголошується відкритим. 
/Звучить Гімн України/ 
Сільський голова приймає участь у голосуванні. 
 

Так, як секретар сільської ради Завещана О.Л. перебуває на лікарняному нам 

необхідно обрати секретаря засідання ХLІІІ сесії VІІ скликання пропоную обрати 
секретарем даного засідання депутата сільської ради виборчий округ № 24 Волос Любов 
Валентинівну. Будуть заперечення? Немає.  
            Прошу проголосувати: хто за - 14, проти – немає, утрималося – немає,  не голосували 

– 1(Волос Л.В.) 
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Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 
ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 

     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 
лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 
Муравська Тетяна Іванівна     депутат округу№ 17 

Чечіна Альона Миколаївна     депутат округу № 19 

Моравська Ірина Василівна     депутат округу № 21  

Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за дану лічильну комісію прошу 
проголосувати. За - 15. Хто проти- ? Немає. Утримався? Немає. Приймається. Лічильну 
комісію прошу зайняти свої місця. 
 

 

Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  
               денний засідання ХLІІІ сесії VІІ скликання.  
Порядок денний був Вам розданий будуть зміни, доповнення до порядку денного? Немає. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про внесення змін до Місцевої комплексної програми “Здоров’я на 2019-2020 роки 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, планування 
економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

2. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про сільський 
бюджет на 2020 рік»; 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, планування 
економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

3. Про розгляд звіту про виконання сільського бюджету Станіславської сільської ради за 2019 
рік. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, планування 
економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.). 

4. Про передачу в оперативне управління  індивідуально визначене майно. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, планування 
економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.). 

5. Про затвердження Передавального акту Відділу освіти, молоді та спорту Станіславської 
    сільської ради  

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.). 

Земельні питання: 
доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин    Загоровська Л.В 

6. Про розгляд повідомлення ТОВ «Сонячна ферма плюс» щодо розірвання договору оренди 
земельної ділянки; 

7. Про розгляд звернення гр. Пака А.М. щодо відведення в оренду земельної ділянки для 
обслуговування бригадного будинку за межами населеного пункту с. Широка Балка; 

8. Про розгляд пропозиції гр. Ковбаси В.В. щодо відміни рішення Станіславської сільської 
ради від 27.09.2016 року № 143; 

9. Про розгляд клопотання Головного управління Держгеокадастру у Херсонській області 
щодо приведення у відповідність до законодавства рішення від 03.05.2019 року №483/810 
«Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення в 
оренду земельної діялнки гр. Потяк Н.В. для сінокосіння за межами с. Широка Балка»; 

10. Про розгляд клопотання Головного управління Держгеокадастру у Херсонській області щодо 
приведення у відповідність до законодавства рішення від 27.08.2019 року №595/922 «Про 
відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення в оренду 
земельної діялнки гр. Потяку В.С. для сінокосіння за межами с. Широка Балка»; 

11. Про розгляд звернення гр. Рубініна Ю.І. щодо відміни дозволу наданого рішенням 
Станіславської сільської ради від 03.05.2019 року №459/786 на розробку проекту землеустрою; 
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12. Про звернення до Білозерської районної державної адміністрації стосовно розроблення 
детального плану території щодо відведення земельної ділянки під розміщення кладовища за 
межами населеного пункту с. Широка Балка, та про розроблення проекту землеустрою; 

13. Про укладення договору оренди земельної ділянки сільськогосподарського призначення з 
фермерським господарством “Рідкобородий Д.В.”; 

14. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду гр. 
Чечину В.І. для обслуговування нежитлового приміщення, складу для зберігання 
сільгосппродукції за адресою: вул. Карпоухова, 5-а в с. Станіслав; 

15. Про розгляд звернення ДП “Слобожанське ТОВ АФ “Славія” з пропозицією про внесення змін 
до рішення Станіславської 
сільської ради від 23.01.2020 року № 758/1085 (про збільшення ставки орендної плати в 
договорі оренди); 

16. Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок для ведення особистого 
селянського господарства; 

17. Про надання дозволів громадянам на розроблення проектів землеустрою щодо відведення у 
власність земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства; 

18. Про передачу земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства у приватну 
власність громадян; 

19. Про розгляд звернення гр. Луценко Г.І. щодо передачі їй у приватну власність для ведення 
особистого селянського господарства земельної ділянки, яка перебуває у її постійному 
користуванні для ведення особистого підсобного господарства; 

20. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення в оренду 
земельних ділянок громадянам для городництва; 

21. Про розгляд звернення гр. Кротова М.О. щодо відведення земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства в межах населеного пункту; 

22. Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних ділянок для будівництва та 
обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд; 

23. Про розгляд заяв громадян Радиневича В.П., Радиневича А.Ю. з питань використання 
присадибної ділянки та щодо отримання дозволу на розроблення проекту землеустрою; 

24. Про розгляд звернення гр. Харламенка О.М. з питання отримання дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для будівництва та 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. Широка Балка; 

25. Про розгляд звернення гр. Ворнік О.Л.; 
26. Про розгляд заяви гр. Водзінського Ю.В. з питання розроблення землевпорядної документації 

щодо встановлення меж присадибної ділянки; 
27. Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Вершині Г.О. із земель колишньої 

колективної власності КСП «Комунар»; 

28. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної частки 
(паю) колективної власності КСП “Комунар” гр. Криловій Г.Т., гр. Каменєву А.І.;                                              

29. Про передачу гр. Борейко О.П. у приватну власність для ведення особистого селянського 
господарства земельної ділянки, яка 

перебуває у її постійному користуванні для ведення особистого підсобного господарства; 

30. Про надання дозволу на розробку пректу землеустрою  щодо відведення в оренду земельних 
ділянок гр. Агєєвій О.В. (представнику власників худоби) для сінокосіння та випасання 
худоби за межами с. Широка Балка. 

 

Регламент засідання не встановлювався. 
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1. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до Місцевої комплексної програми “Здоров’я на 

                                   2019-2020 роки. 
 

Доповідала:             Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу 

бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та    

звітності, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Секретар ради:      Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
                         

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

                                               

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    

 

Секретар ради:         Рішення прийняте. 
    

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до Місцевої  
                                        комплексної програми “Здоров’я на 2019-2020 роки», додається. 

 

2. СЛУХАЛИ:     Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 

                                        689/1016 «Про сільський бюджет на 2020 рік». 

 

Доповідала:             Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу 

бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та    

звітності, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

2. ВИРІШИЛИ:            Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення  
     сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про сільський  
     бюджет на 2020 рік», (додається). 
 

3. СЛУХАЛИ:    Про розгляд звіту про виконання сільського бюджету 

Станіславської сільської ради за 2019 рік. 
 

Доповідала:      Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу 

бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та    

звітності звіт розглядався на постійних комісіях сільської ради та був 
оприлюднений згідно вимог чинного законодавства. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Розкажіть основне по звіту. 
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Сміюха Н.В.:  Основне це цифри які надійшли до нашого бюджету, які 
    трансферти надійшли з державного бюджету з інших бюджетів  
    і на які видатки направлено. 
 

Сільський голова:             Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                      

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

                                                                             

3. ВИРІШИЛИ:                    Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звіту про виконання  
                                               сільського бюджету Станіславської сільської ради за 2019 рік», що  
                                               додається.   

 

4. СЛУХАЛИ:                Про передачу в оперативне управління  індивідуально визначене 

                                          майно. 
 

Доповідала:      Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу 

бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та    

звітності коротко ознайомила із проектом рішення, що додається.   
 

Сільський голова:             Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

 

                                         ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

Муравська Т.І.      “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про передачу в оперативне  
                                        управління  індивідуально визначене майно», (додається). 
 

5. СЛУХАЛИ:               Про затвердження Передавального акту Відділу освіти, молоді  
                                         спорту Станіславської сільської ради. 
  

Доповідала:      Сміюха Н.В. начальник відділу, головний бухгалтер відділу 

бухгалтерського обліку, планування економічної діяльності та    

звітності ознайомила із проектом рішення, що додається.          
  

Сільський голова:             Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Передавального 

акту Відділу освіти, молоді та спорту Станіславської сільської ради», 

(додається). 
 

6. СЛУХАЛИ:              Про розгляд повідомлення ТОВ «Сонячна ферма плюс» щодо 

                                        розірвання договору оренди земельної ділянки 

   

Доповідала:               Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

  відносин, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Чому вони розривають договір? 

 

Загоровська Л.В.: Вони розривають договір бо не можуть збудувати сонячну 

 електростанцію. 
 

Сільський голова: Обленерго дали їм точку підключення десь за 40 км. Вони 
прорахували що буде для них дорого і не вигідно. Вже є люди 
які цікавляться цією земельною ділянкою. 

 

Загоровська Л.В.: На даний час у судді від імені Станіславської сільської ради 
виступила Прокуратура, ще до звернення ТОВ «Сонячна ферма 
плюс», вимагають розірвати договір та повернути орендну 

плату це 128,0 тис. грн це станом на 01.01.2020 року і повернути ділянку в комунальну 
власність. Ще рішення господарського суду не винесено. 
 

Сільський голова:            Запитань немає? Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

6. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд повідомлення ТОВ 

                                        «Сонячна ферма плюс» щодо розірвання договору оренди земельної  
                                        ділянки», (додається). 

 

7. СЛУХАЛИ:   Про розгляд звернення гр. Пака А.М. щодо відведення в оренду  
                                        земельної ділянки для обслуговування бригадного будинку за межами  
                                        населеного пункту с. Широка Балка.                  

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

         відносин, ознайомила із проектом рішення, що додається. 
 

Сільський голова:           Питання є?  
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Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Де це? 

 

Сільський голова:           За ставком у с. Широка Балка. Там у нього «скважина» була? 

 

Загоровська Л.В.:   «Скважина» по документам не його, «скважина» не відомо 

    чия. І скоріше всього вона була комунальною власністю, 
колгоспне майно, це інше питання. 

 

Сільський голова:  Яка там територія? 

 

Загоровська Л.В.:  0,30 га він просить. 
 

Сільський голова:             Запитання ще будуть з даного питання? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

 7. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернення гр. Пака А.М. 
                                        щодо відведення в оренду земельної ділянки для обслуговування  
                                        бригадного будинку за межами населеного пункту с. Широка Балка», 
                                        (додається). 

 

8. СЛУХАЛИ:        Про розгляд пропозиції гр. Ковбаси В.В. щодо відміни рішення  
    Станіславської сільської ради від 27.09.2016 року № 143. 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

відносин, зачитала проект рішення, що додається. 
 

 Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

              Якщо Євтюшкін оформить за місяць цю земельну ділянку? 

 

Загоровська Л.В. Ми написали 2 листи Євтюшкіну В.В. відповіді не надійшло. 
  

Сільський голова:              Питання є? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

8. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд пропозиції гр. Ковба- 

                                        си В.В. щодо відміни рішення Станіславської сільської ради від 

                                        27.09.2016 року № 143», (додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:                     Про розгляд клопотання Головного управління Держгеокадастру у 
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                                               Херсонській області щодо приведення у відповідність до  
           законодавства рішення від 03.05.2019 року №483/810 «Про 
відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення в оренду 
земельної ділянки гр. Потяк Н.В. для сінокосіння за межами с. Широка Балка». 

 

 

Доповідала:                        Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

відносин, зачитала проект рішення, що додається. 
 

Семенчук Михайло Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 8, села Станіслав, тимчасово не працює 

            На сесії було, що ми відмовляємося бо дамо їй іншу земельну ділянку. 
 

Загоровська Л.В.: По конкретній заяві було прийнято Вами рішення ради. По другій  
    ділянці у неї була інша заява. Ми зараз не обговорюємо як нарізалася  
                                        земельна ділянка Потяк, чи скільки разів вона зверталася. Ми 
обговорюємо у цьому проекті рішення клопотання Головного управління Держгеокадастру у 
Херсонській області щодо рішення ради. 

 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 

Тобто ми їм уточнюємо, що зробили правильно. 
 

Загоровська Л.В.:  Так. Ми наполягаємо, що наше рішення прийнято у 
відповідності до законодавства. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Це та ділянка, що за межами с. Широка Балка для випасу худоби? 

 

Із залу так. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 А чому ми не будемо далі продовжувати це питання? 

 

Загоровська Л.В.: Якщо будете до кінця сесії то почуєте. 
 

Сільський голова:            Запитань немає? Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

9. ВИРІШИЛИ:            Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд клопотання 

Головного управління Держгеокадастру у               

Херсонській області щодо приведення у відповідність до  
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законодавства рішення від 03.05.2019 року №483/810 «Про відмову в наданні дозволу на 
розробку проекту землеустрою щодо відведення в оренду земельної ділянки гр. Потяк Н.В. 
для сінокосіння за межами с. Широка Балка»», (додається). 
 

10. СЛУХАЛИ:                Про розгляд клопотання Головного управління  
Держгеокадастру у Херсонській області щодо приведення у 
відповідність до законодавства рішення від 27.08.2019 року 

№595/922 «Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення в оренду земельної діялнки гр. Потяку В.С. для сінокосіння за межами с. 
Широка Балка». 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

відносин, коротко ознайомила із проектом рішення, що 
додається. 

    

Сільський голова: Запитання є? Немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.   

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

   10. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд клопотання 

Головного управління Держгеокадастру у Херсонській області 
щодо приведення у відповідність до законодавства рішення від 

27.08.2019 року №595/922 «Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення в оренду земельної діялнки гр. Потяку В.С. для сінокосіння 
за межами с. Широка Балка»», (додається). 
 

11. СЛУХАЛИ:                  Про розгляд звернення гр. Рубініна Ю.І. щодо відміни дозволу 

наданого рішенням Станіславської сільської ради від 03.05.2019 
року №459/786 на розробку проекту землеустрою. 

 

Доповідала:                   Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

     відносин, зачитала проект рішення, що додається. 
      

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 А чого? 

Загоровська Л.В.: Він продовжує розробляти проект землеустрою ще на той 
дозвіл на який їм давав ще Держгеокадастр до 2018 року і він 
був на стадії вже погодження і крім того сільська рада цю 
ділянку планує під кладовище. 

  

Сільський голова: Питань немає? Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

  

Сільський голова:               Рішення прийняте. 
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   11. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернення гр. 
Рубініна Ю.І. щодо відміни дозволу наданого рішенням 
Станіславської сільської ради від 03.05.2019 року №459/786 на 

розробку проекту землеустрою», додається. 
 

12. СЛУХАЛИ:               Про звернення до Білозерської районної державної адміністрації  
           стосовно розроблення детального плану території щодо  
            відведення земельної ділянки під розміщення кладовища за 
межами населеного пункту с. Широка Балка, та про розроблення проекту землеустрою. 
 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

         відносин, зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова:  Питання є? 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

               Це там де була за с. Широка Балка ферма? 

 

Сільський голова: Ні.  Це за ставком з правої сторони. Там ще частково. Підпадає 
вирублена лісосмуга. До 2,0 га. 

 

Загоровська Л.В.                  Ця ділянка найбільше підпадає під усі вимоги. І не потребує 
обміну і т.д. Запропонувати щось інше не можемо. І остаточно говорити, що вона виділена 
також не можна бо треба розробити детальний план. 
 

Сільський голова:           вимоги для розміщення кладовища у 2 км зоні не можна, 300 м. 
                                             від житлової забудови поки, що підходить ця земельна ділянка.
  

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

          Іван Дмитрович, а за Літвіновим у с. Широка Балка до заправки там що землі вже 
приватизовані, паї? Біля Фролової? 

 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

                  Вимога 300 м. від житлової забудови. Там паї людські. 
 

 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач 
Станіславського ЗДО–ЦРД «Казка» 

 На скільки я пам’ятаю у нас план тоді був щодо розміщення кладовища де у нас 
зараз виноградники за балкою по трасі. 
 

Сільський голова:         Тоді не було таких вимог щодо прибережної зони для розміщення  
                                           кладовищ. 
                                           Питань немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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12. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про звернення до 

Білозерської районної державної адміністрації 
                                    стосовно розроблення детального плану території щодо  
відведення земельної ділянки під розміщення кладовища за межами населеного пункту с. 
Широка Балка, та про розроблення проекту землеустрою», (додається). 
 

13. СЛУХАЛИ:                Про укладення договору оренди земельної ділянки 

                                               сільськогосподарського призначення з фермерським 

                                               господарством “Рідкобородий Д.В.”; 
  

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення та надала роз’яснення 

        з даного питання.  
  

Сільський голова: Заперечень немає? Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

13. ВИРІШИЛИ:            Прийняти рішення одноголосно «Про укладення договору 

                                                     оренди земельної ділянки сільськогосподарського призначення 

                                                     з фермерським  господарством “Рідкобородий Д.В.», 

(додається). 
 

14. СЛУХАЛИ:               Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

                                               земельної ділянки в оренду гр. Чечину В.І. для обслуговування 

                                                нежитлового приміщення, складу для зберігання 
сільгосппродукції за адресою: вул. Карпоухова, 5-а в с. Станіслав. 
  

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
повідомила, що в обговоренні та голосуванні даного питання приймати участі не 
буде. Заявила про конфлікт інтересів. Заява додається. 
 

 Сільський голова:  Запитання є? Немає. Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                      «Не голосував – 1» 

     

 

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
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14. ВИРІШИЛИ:                Прийняти рішення «Про затвердження проекту землеустрою 

              щодо відведення  земельної ділянки в оренду гр. Чечину В.І. для 

                                              обслуговування нежитлового приміщення, складу для 
зберігання сільгосппродукції за адресою: вул. Карпоухова, 5-а в с. Станіслав», (додається). 
 

15. СЛУХАЛИ:              Про розгляд звернення ДП “Слобожанське ТОВ АФ “Славія” з 

                                          пропозицією про внесення змін до рішення Станіславської 
      сільської ради від 23.01.2020 року № 758/1085 (про збільшення 

ставки орендної плати в договорі оренди). 
 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, зачитала проект рішення, що додається. 
 

Сільський голова:  Питання є? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

15. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд звернення ДП 

                                              “Слобожанське ТОВ АФ “Славія” з пропозицією про внесення 

                                              змін до рішення Станіславської сільської ради від 23.01.2020 
року № 758/1085 (про збільшення ставки орендної плати в договорі оренди)», (додається). 

 

Семенчук М.М. вийшов 

Всього депутатів – 14 

 

16. СЛУХАЛИ:             Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів на 

                                        розроблення проектів землеустрою щодо відведення у власність  
                                        земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства. 

       

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення з даного питання, що  
        додається. 

 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач 
Станіславського ЗДО–ЦРД «Казка» 

Людмила Вікторівна, скажіть будь-ласка ці ділянки вони самі обирали їм ніхто не 

підказував? 

 

Загоровська Л.В.: громадянин України Скорік Ігор Петрович прислав нам заяву 
поштою у конверті із такою ділянкою, він навіть фізично до нас 
не з’являвся. Людина видно працювала з електронною базою  
публічної карти. У власника Державного акту, як зачасту 
рожевого кольору, є акт але не має кадастрового номера. У базі 
ця ділянка без кадастрового номера. Ось людина зайшла у базу 
наробила собі графічні матеріали і порозсилав по сільським 
радам. 
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 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач 
Станіславського ЗДО–ЦРД «Казка» 

       Ці рожеві Державні акти повинні бути внесенні у реєстр права власності. 
 

Загоровська Л.В.: У нас відкривається ринок землі. З нашим законодавством хто 
перший прийде до рестратора а інші будуть судитися. Є що на 
одну ділянку видано 2 Державних акта. Є таке, що Державний 
акт оформлений але не здано Сертифікат. 

 

 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач 
Станіславського ЗДО–ЦРД «Казка» 

         Ми це пояснюємо людям? 

 

Загоровська Л.В.: Матеріал був висвітлений на радіо та в газеті. 
 

 Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач 
Станіславського ЗДО–ЦРД «Казка» 

        Прошу зробіть такий інформаційний листок щоб у кожній установі ми могли провести  
нараду і довести до відома населення цю інформацію. Бо радіо не завжди слухають. 
 

Загоровська Л.В.: Добре цей інформаційний листок у нас є, надамо установам. 
 Надійшло питання по останньому пункту рішення де Щербині 

Олексію Анатолійовичу відмовляємо на тій підставі, що на цю 

земельну ділянку ми надавали дозвіл на розробку 03.05.2019 року Шуму Сергію 
Павловичу. І на даний час у нього вже проект дійшов до стадії погодження. І якщо надамо 
Щербині О.А. то ми просто зведемо два заявника на одну ділянку. 
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

            Чому відразу Щербині це не сказали при прийнятті заяви? 

 

Загоровська Л.В.: Саме заява Щербини О.А. і спонукала нас написати лист до 
Шума С.П. про повідомлення ним сільської ради на якій стадії 
виготовленні документи? 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Щербині не підходить той участок? 

 

Загоровська Л.В.:  Якраз Щербині і підходить ця земельна ділянка, але цю ділянку 

ми дали на розробку учаснику АТО Шуму С.П. 
 

Сільський голова: Питаня ще є? Немає. Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 
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Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

16. ВИРІШИЛИ:         Прийняти рішення  «Про розгляд заяв громадян з  
                                             клопотаннями про отримання дозволів на розроблення проектів  
                                             землеустрою щодо відведення у власність                                         
земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства», (додається). 

 

17. СЛУХАЛИ:      Про надання дозволів громадянам на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок 
для ведення особистого селянського господарства. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

17. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про надання дозволів громадянам на розроблення 

                                          проектів землеустрою щодо відведення у власність земельних 

                                          ділянок для ведення особистого селянського господарства», 

(додається). 
 

18. СЛУХАЛИ:       Про передачу земельних ділянок для ведення особистого селянського 

                                         господарства у приватну власність громадян. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Це їм повезло, чи це в порядку черги? 

 

Загоровська Л.В.:  черги вже не має, громадяни пишуть заяву.  
 

Сільський голова:  Запитань більше немає? Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

    18. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про передачу земельних ділянок для ведення 

        особистого селянського господарства у приватну власність 
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        громадян; (додається). 
 

19. СЛУХАЛИ:            Про розгляд звернення гр. Луценко Г.І. щодо передачі їй у 

приватну власність для ведення особистого селянського 
господарства земельної ділянки, яка перебуває у її постійному 

користуванні для ведення особистого підсобного господарства. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

         відносин ознайомила із проектом рішення. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

 До мене звернулася Луценко Ганна Іванівна у якої так сталося, що у Державному 
акті помилково вказано Луценко Галина Іванівна по паспорту Ганна. Я вивчав питання на 
якому етапі виникла помилка і до сільської ради Луценко Г.І. подала заяву (почав 
зачитувати заяву). 
 

 Загоровська Л.В.:  Яку заяву Ви читаєте? Я читаю проект рішення від 06.03.2020 

 року, після засідання комісії Луценко Г.І. подала другу заяву. 

Про яку заяву Ви говорите? Другу заяву комісія ще не 

розглядала і доданих до заяви документів комісія також не бачила, ми розглядали заяву 
лише з копією Державного акту. Ми дамо відповідь роз’яснення, людина ще довезе довідку 
нам із Держгеокадастру і буде інший проект рішення але поки, що комісія документів не 
бачила. 
 

Луценко Ганна Іванівна, жителька села Широка Балка. 
 Так а хто ж за землю платить? 

 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

 Ганна Іванівна звернулася вдруге і додала вже пакет документів до заяви. 
 

Загоровська Л.В.: Ганна Іванівна, якщо у Вас є квитанції про сплату земельного податку  
   долучіть їх до документів і передайте нам копії через ЦНАП сільської 
   ради, треба буде іще довідка кому саме був виданий акт, Вам ще 
Держгеокадастр довідку не надав. Якщо Держгеокадастр надасть довідку, що Державний 
акт на земельну ділянку був виданий  Ганні Іванівні то це буде досить для ради, щоб 
прийняти рішення, але якщо дасть довідку, що Державний акт виданий на ім’я Галини 
Іванівні то я думаю, щоб без рішення суду тут не обійтися. 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 На сьогоднішній день не має у нас підстав передавати Ганні Іванівні земельну 
ділянку. 
 

Загоровська Л.В.:  Якщо Держгеокадастр надасть довідку, що саме під Вашим 

(Луценко Г.І.) ідентифікаційним номером видавався цей 
Державний акт і по Вашому номеру паспорту. У районному 

відділі Держгеокадастру є книга яку Широкобалківська сільська рада передавала  де 
видавала акти. У книзі будуть Ваші паспортні дані. 



17 

 

 

 

Луценко Ганна Іванівна, жителька села Широка Балка. 
 А якщо і в книзі буде написано Галина? 

 

Загоровська Л.В.:  Тоді треба буде звертатися до суду. Судом буде визнаватися, що 

     саме цей Державний акт належить цій особі, що звертається. 
 

Сільський голова:  Голосуємо. 
 

Муравська Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 17, вчитель Широкобалківського ЗПЗСО повідомила, що в обговоренні та 
голосуванні даного питання приймати участі не буде. Заявила про конфлікт інтересів. 
Заява додається. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 14, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     «Не голосував – 1» (Муравська Т.І.) 
      

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

19. ВИРІШИЛИ:                 Прийняти рішення «Про розгляд звернення гр. Луценко Г.І.  
                                               щодо  передачі їй у приватну власність для ведення особистого 

селянського господарства земельної ділянки, яка перебуває у її 
постійному користуванні для ведення особистого підсобного господарства»», (додається). 
 

20. СЛУХАЛИ:            Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо  
        відведення в оренду земельних ділянок громадянам для 

     городництва. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

 

Сільський голова:  Запитання будуть?  Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

20. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про надання дозволів на розроблення проектів 

       землеустрою щодо відведення в оренду земельних ділянок 

       громадянам для городництва, (додається). 
 

21. СЛУХАЛИ:            Про розгляд звернення гр. Кротова М.О. щодо відведення земельної  
                                              ділянки у власність для ведення особистого селянського  
                                              господарства в межах населеного пункту; 
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Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

21. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд звернення гр. Кротова М.О.  
            щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення  

особистого селянського господарства в межах населеного 
пункту»,  (додається). 

 

22. СЛУХАЛИ:            Про розгляд заяв громадян щодо передачі у власність земельних  
        ділянок для будівництва та обслуговування житлових будинків, 

     господарських будівель і споруд. 

 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

22. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд заяв громадян щодо передачі у  
         власність земельних ділянок для будівництва та обслуговування  
         житлових будинків, господарських будівель і споруд», (додається). 
 

 

23. СЛУХАЛИ:            Про розгляд заяв громадян Радиневича В.П., Радиневича А.Ю. з  
                                             питань використання присадибної ділянки та щодо отримання  
                                            дозволу на розроблення проекту землеустрою.     

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
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Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

23. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд заяв громадян Радиневича В.П., 
                                             Радиневича А.Ю. з питань використання присадибної ділянки та  
щодо отримання  дозволу на розроблення проекту землеустрою», (додається).        
 

 

24. СЛУХАЛИ:            Про розгляд звернення гр. Харламенка О.М. з питання отримання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. Широка Балка. 

     

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть, немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

24. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд звернення гр. Харламенка О.М. з 

     питання отримання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

     відведення земельної ділянки у власність для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд в с. Широка Балка»,       
(додається). 

 

25. СЛУХАЛИ:            Про розгляд звернення гр. Ворнік О.Л.; 
     

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть?  

 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної ради 

 Я не зрозуміла. 
 

Загоровська Л.В.:  Ольга Луківна написала заяву, щоб збільшити її присадибну 

                                              ділянку з 0,9 до 0,25 га. Показує, що там є ця площа. Можливо 
візуально там і є ця площа але там дві земельні ділянки приватизовано, а одна ділянка  0,20 
га сусіда Синільніка С.О. Тобто не має такої площі яку вона показує. 

 



20 

 

Сільський голова:  Питань більше немає? Голосуємо.  
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

25. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд звернення гр. Ворнік О.Л.», 

     (додається). 
 

 

26. СЛУХАЛИ:            Про розгляд заяви гр. Водзінського Ю.В. з питання розроблення 

                                             землевпорядної документації щодо встановлення меж присадибної  
                                             ділянки.   
 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть, немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

26. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про розгляд заяви гр. Водзінського Ю.В. з 

                                             питання розроблення землевпорядної документації щодо  
                                             встановлення меж присадибної ділянки», (додається). 

 

27. СЛУХАЛИ:            Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Вершині Г.О. із 

                                             земель колишньої колективної власності КСП «Комунар». 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть, немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

27. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про виділення в натурі земельної частки (паю) 
                                             гр. Вершині Г.О. із земель колишньої колективної власності КСП  
                                             «Комунар», (додається). 
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28. СЛУХАЛИ:            Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки 

співвласникам земельної частки (паю) колективної власності КСП 
“Комунар” гр. Криловій Г.Т., гр. Каменєву А.І.                                                  

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

28. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про виділення в натурі (на місцевості) земельної 
                                         Ділянки співвласникам земельної частки (паю) колективної 
                                         власності КСП “Комунар” гр. Криловій Г.Т., гр. Каменєву А.І.»,       

(додається). 
 

29. СЛУХАЛИ:            Про передачу гр. Борейко О.П. у приватну власність для ведення  
                                              особистого селянського господарства земельної ділянки, яка  

                                              перебуває у її постійному користуванні для ведення особистого 
підсобного господарства. 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин, ознайомила із проектом рішення.  
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

      

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

29. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення «Про передачу гр. Борейко О.П. у приватну 

                                             власність для ведення особистого селянського господарства 

                                             земельної ділянки, яка перебуває у її постійному користуванні для 
ведення особистого підсобного господарства» (додається). 

 

30. СЛУХАЛИ:            Про надання дозволу на розробку пректу землеустрою  щодо 

 відведення в оренду земельних ділянок гр. Агєєвій О.В.  
(представнику власників худоби) для сінокосіння та випасання 

 худоби за межами с. Широка Балка. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Я переживаю за Вашого депутата. 
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Сільський голова:  У мене може не правильна позиція, можливо я щось не 

розумію але у мене одне питання: Ччому у нас 300 заяв лежить 
на ОСГ люди просять по 2,0 га, чому їй ми повинні робити 
виключення і дати 6,0 га, (вона просить)?  

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Я не за гектари. Я за те, що Ви іноді ОСГ даєте тим людям у котрих навіть корів не 
має. Оренда під ОСГ може бути? 

 

Із залу – ні 
 

Подопригора Володимир Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 1 села Станіслав, тимчасово не працює, голова постійної 
депутатської комісії з питань земельних відносин, раціонального використання 
земельних ресурсів, охорони природи, надзвичайних ситуацій, містобудування та 
будівництва 

 Ні. ОСГ це приватна власність. Люди понаписували заяви на цю ділянку яку будемо 
розглядати під ОСГ, але є наше рішення ради про резервування цієї земельної ділянки під 
громадське пасовище. Ці заяви людей є але ми їм відмовили так як не відповідає 
призначенні земельної ділянки. Пройшов час і люди власники худоби зібралися, провели 
збори, обрали довірену особу і подали нам документи для отримання земельної ділянки в 
оренду для сінокосіння і випасання худоби. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Депутат Ваш також писав в оренду на 5 років. 
 

Загоровська Л.В.:  Людмила Григорівна, як реально Потяк Н.В. буде пасти 

 корів у с. Широка Балка? 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Це ж не наше з Вами питання. Як вона буде пасти? Так як і ми пасли ганяли корів на 
4-ту бригад, на 3-тю бригаду. У мене також корова була. Може вона зробить там загородку 
і буде там жити. 
 

Загоровська Л.В.:         Але це не буде громадський випас. Призначення ділянки для 

        громадського випасу худоби. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 А вона не громадянка Ваша? 

 

Сільський голова: У мене у сусідів 5 корів у неї 8 корів. Але мої сусіди ганяють 
корів у загальну череду, вона корів не виганяє у загальну 
череду. Нехай ганяє корів у загальну череду. Я розумію, якби 

вона була приватним підприємцем або фермером сплачувала податки тоді зрозуміло треба 
б було розвивати промислове виробництво. Але вона така сама громадянка як і усі просто 
має на 3 корови більше. 
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Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Вам просто подобається, щоб вона писала, писала, їздила. Положено їй дайте. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

 Депутати  гр. Потяк Н.В. взагалі не чім не образили. У них все є і паї є і у паях все 
було передбачено. При розпаюванні КСП «Комунар» добре, що не відділи пасовище під 
паї. Добре що зараз до цього йде щоб оформити пасовище. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Чому не віддали під пасовище бо ніхто не хотів тоді зробити. Зараз зробили віддали. 
 

Загоровська Л.В.:   Якось не гарно обговорювати Потяк Н.В. Тим більше, що 

заяви Потяк Н.В. тут не має. У нас є заява Агєєвої О.В. є 
протокол зборів громадян власників худоби від 04.03.2020 року 

та протокол зборів громадян разом з депутатами і сільським головою. Ви Людмила 
Григорівна зараз лобіюєте інтереси депутата. Але будь-ласка лобіюйте інтереси Ваших 
мешканців.Ви говорите пише Потяк Н.В., а як буде писати Агєєва О.В. і 20 чоловік з нею? 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Я не лобіюю, я тільки за. А Потяк Н.В. не наші мешканці? Скільки ми будемо 
ділитися Широка Балка, Станіслав люди ми одна громада. 
 

Загоровська Л.В.:         Люди гонять туди корів з поколінь, вона не зможе туди ганять 

         корів. 
 

Мацур Євгеній Іванович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 
№ 22, села Широка Балка, механік АР «Білозерський» 

 На сьогоднішній день її заяви не має. 
 

Загоровська Л.В.:              зачитала проект рішення, що додається. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

А можна буде їм цю ділянку орати і засівати? 

 

Загоровська Л.В.:     Якщо вони оформлять оренду то зможуть засівати лише 

           травами під сінокосіння.    
 

 Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Тут є люди із с. Широка Балка. У Вас буде де людям випасати худобу, якщо 
ділянку віддати Потяк Н.В.? 

 

 В залі галас. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Вона ж просить не всю ділянку. 
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С П И С О К 

депутатів присутніх на ХLІІІ сесії VІІ скликання 

24.03.2020 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович   
2. Маловічко Марія Петрівна  
3. Петрушак Анатолій Миколайович 

4. Семенчук Михайло Миколайович 

5. Василенко Анатолій Вікторович 

6. Дністрянський Віктор Степанович   
7. Тарасова Світлана Миронівна 

8. Литвиненко Інна Павлівна 

9. Єфімов Сергій Григорович 

10. Муравська Тетяна Іванівна 

11. Чечіна Альона Миколаївна 

12. Моравська Ірина Василівна 

13. Мацур Євгеній Іванович 

14. Волос Любов Валентинівна 

15. Олійник Олена Миколаївна   
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С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХLІІІ сесії VІІ скликання 

24.03.2020 

 

 

1. Чинко Раїса Михайлівна  

2. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

3. Конар Микола Олександрович 

4. Чечін Євген Васильович 

5. Безродня Світлана Петрівна 

6. Потяк Надія Володимирівна 

7. Москаленко Світлана Ярославівна 

8. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

9. Завещана Ольга Леонідівна 

10. Безродній Олександр Костянтинович 

11. Васильєва Тетяна Іванівна 
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        С П И С О К 

присутніх запрошених на ХLІІІ сесії VІІ скликання 

24.03.2020 

 

1. Волошин Федір Євгенович 

2. Загоровська Людмила Вікторівна 

3. Самойленко Івани Дмитрович 

4. Ференц Василь Іванович  

5. Кисла Людмила Григорівна 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


